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Fractie Vraagsteller 

 

Vraag Antwoorden burgemeester J. Schrijen 

AB N. Dauven  Geacht college,  
 
Naast de OR moeten we nu ook vaststellen dat de personeelsvereniging 
haar activiteiten stopt.  
Kunt u aangeven welk acties er genomen zijn en worden om 
medewerkers inspraak en betrokkenheid te vergroten? 

 

--- 

CDA --- --- --- 

VSP --- --- --- 

PGP --- --- --- 

VVD --- --- --- 

 


